
91241

1 @amsterdamumc.nl(]

@umcutrecht.nl[] A. @umcutrecht.nl]
; @meandermc.nl

Sent: Thur 7/2/2020 6:18:45 AM

Subject: RE: advies over pre-analytisch proces
-

graag reactie voor maandag middag

Received: Thur 7/2/2020 6:19:01 AM

Ha EE

Enkele punten ter overweging:

1) ‘in de huidige situatie’ bedoel je dan niet gewoon ‘in de context van de SARS-CoV-2 pandemie’?

De aanbeveling zal vermoedelijk langere tijd gelden/gebruikt worden, wat is dan de huidige situatie? Is dat ook op dit

moment (nu), met relatief kleine aantallen in vergelijking met te verwachten in het najaar (dus richting de 70K)? Misschien

is ‘de huidige situatie’ dan niet smart genoeg geformuleerd?

2) Wat is een lage prevalentie? <5%, <10%? Hier zullen misschien verschillen ontstaan tussen laboratoria. Hoeft geen

probleem te zijn, maar voor het noorden is >10% prevalentie misschien al veel, terwijl het zuiden >30% ook kent en 10%

dan weer niet veel vind.

Groeten
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